
Jabłonowo Pomorskie dnia 4.04.2022 r. 

PROTOKÓŁ z XLV Sesji Rady Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego. 

W dniu 4 kwietnia 2022 r.  odbyła się XLV  nadzwyczajna Sesja Rady Miejskiej Jabłonowa 

Pomorskiego. Sesja rozpoczęła się o godz. 10.52, obradom przewodniczył  Przewodniczący Rady 

Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego Pan Zbigniew Mikulicz. 

Po przywitaniu Burmistrza, Sekretarza, Przedstawicieli Urzędu oraz Radnych, przedstawieniu 

protokolanta i osoby obsługującej system  do głosowania, Przewodniczący obrad poprosił Radnych 

o potwierdzenie obecności i stwierdził na podstawie listy obecności, że w Sesji uczestniczy  

11  ( nieobecnych 4 ), a więc jest wymagane quorum. (listę  obecności Radnych dołącza  

się do protokołu jako załącznik nr 1).  

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia do omówienia 

uchwał. Pierwszym punktem  jest projekt uchwały zmieniająca uchwałę nr XLIII/270/22 Rady 

Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości  

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników-członków Ochotniczych Straży Pożarnych 

funkcjonujących na terenie Miasta i Gminy Jabłonowo Pomorskie za udział w działaniach  

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach pożarniczych, ćwiczeniach pożarniczych  

organizowanych przez Państwową Straż Pożarną lub Miasto i Gminę Jabłonowo Pomorskie  

(link do uchwały  UCHWAŁA NR XLV/283/22 RADY MIEJSKIEJ JABŁONOWA 

https://jablonowo.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2022_04/BIPF5DBD397F23DF9Z/Uchwala.Projekt.2022-03-31.pdf


POMORSKIEGO z dnia 4 kwietnia 2022 roku zmieniająca uchwałę nr XLIII/270/22 Rady 

Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego z dnia 24 lutego 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników-członków Ochotniczych Straży Pożarnych 

funkcjonujących na terenie Miasta i Gminy Jabłonowo Pomorskie za udział w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach pożarniczych, ćwiczeniach pożarniczych 

organizowanych przez Państwową Straż Pożarną  lub Miasto i Gminę Jabłonowo Pomorskie;   

Uzasadnienie tego projektu uchwały przedstawił Pan Sekretarz MiG Jabłonowo Pomorskie Edward 

Łukaszewski (szczegóły w nagraniu od 2 min. 46 sek. do 3 min 54 sek.) 

Następnie przewodniczący obrad poprosił o wydanie opinii do tego projektu uchwały przez komisje 

stałe Rady Miejskiej . 

Opinie przedstawiły następujące komisje stałe Rady Miejskiej 

– Komisja Komunalna opinia ( pozytywna / negatywna) 

–  Komisja Rolnictwa opinia ( pozytywna / negatywna ) 

– Komisja Oświaty opinia ( pozytywna /negatywna ) 

– Komisja Budżetu opinia (pozytywna / negatywna ) 

Po uzyskaniu opinii komisji  przewodniczący obrad poprosił o zgłaszanie się do dyskusji  

nad  omawianym  projektem uchwały. Brak zgłoszeń. 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący obrad zarządził głosowanie tego projektu uchwały.         
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Stwierdził, że uchwała została przyjęta 11 głosami ,,za '' przy 0 głosach ,,przeciw '' i 0 głosów  

,, wstrzymujących się '' i otrzymuje nr XLV/283/22 i Uchwała podlega publikacji w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Kujawsko – Pomorskiego i wchodzi życie po upływie 14 dni od dnia  

jej ogłoszenia. link z głosowania raport z głosowania. 

Przewodniczący obrad przedstawił następny projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki 

procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku jej podziału.  

Link UCHWAŁA NR XLV/284/22 RADY MIEJSKIEJ JABŁONOWA POMORSKIEGO z dnia 4 

kwietnia 2022 roku w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości w wyniku jej podziału; Uzasadnienie tego projektu uchwały przedstawiła 

Pani Inspektor Zofia Gierszyńska-Gaczyńska. (szczegóły w nagraniu od 6  min. 00 sek. do 7 min 15 

sek.) 

Następnie przewodniczący obrad poprosił o wydanie opinii do tego projektu uchwały przez komisje 

stałe Rady Miejskiej . 

Opinie przedstawiły następujące komisje stałe Rady Miejskiej 

– Komisja Komunalna opinia ( pozytywna / negatywna) 

–  Komisja Rolnictwa opinia ( pozytywna / negatywna ) 

– Komisja Oświaty opinia ( pozytywna /negatywna ) 

– Komisja Budżetu opinia (pozytywna / negatywna ) 

https://jablonowo.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2022_02/BIPF5D8D490132E61Z/raport_xliii_2022_1.pdf
https://jablonowo.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2022_04/BIPF5DBD397DB27E2Z/Oplata_adiacencka.Kopia.pdf
https://jablonowo.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2022_04/BIPF5DBD397DB27E2Z/Oplata_adiacencka.Kopia.pdf
https://jablonowo.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2022_04/BIPF5DBD397DB27E2Z/Oplata_adiacencka.Kopia.pdf


Po uzyskaniu opinii Przewodniczący obrad otworzył dyskusję nad tym projektem. Brak zgłoszeń. 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący obrad zarządził głosowanie do tego projektu  uchwały  

 i stwierdził, że uchwała została przyjęta 10 głosami ,,za '' przy 0 głosów ,,przeciw” i 1 głosów  

,, wstrzymujących się '' i  otrzymuje nr XLV/284/22 uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni  

od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko-Pomorskiego.. 

 Link:  raport z głosowania. 

Przewodniczący obrad przeszedł do punktu  ,,wolne wnioski „ i otworzył dyskusję odnośnie tego 

punktu.  

Głos zabrał Pan Radny Marek Berendt ( szczegóły w nagraniu od 09 min. 05 sek. do 30 min. 59 

sek.) pytanie dot. przetargu na kruszywo. 

Głos zabrał Pan Burmistrz Przemysław Górski ( szczegóły w nagraniu od 9 min. 13 sek. do 10 min. 

52 sek.) odp. na ww. pytanie. 

Głos zabrał Pan Burmistrz Przemysław Górski ( szczegóły w nagraniu od 11 min. 01 sek. do 18 

min. 29 sek.) wyp. dot. prośby o pozostanie radnych po sesji, wypalaniu traw, podziękowań 

wszystkim za udzieloną pomoc potrzebującym uchodźcom z Ukrainy, życzeń wielkanocnych, 

Głos zabrał Pan Przewodniczący Zbigniew Mikulicz  ( szczegóły w nagraniu od 18 min. 30 sek.  

do 34 min. 54 sek.) (dołączenie do życzeń wielkanocnych). 

Głos zabrał Pan Radny Wiesław Grabowski ( szczegóły w nagraniu od 19 min. 49 sek. do 20 min. 

https://jablonowo.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2022_01/BIPF5D60096116275Z/raport_422_2022.pdf


10 sek.) wyp. dot. zapytania o stan jaki jest na dzień dzisiejszy dot. uchodźców na naszym terenie 

Miasta i Gminy Jabłonowo Pomorskie.  

Głos zabrał Pan Burmistrz Przemysław Górski wyp. dot odp. na ww. pytanie (szczegóły w nagraniu 

od 20 min. 12 sek. do 20 min. 15 sek.) 

Po zakończeniu dyskusji w tym punkcie przewodniczący obrad zamknął XLV Sesję Rady Miejskiej 

Jabłonowa Pomorskiego. Sesję zakończono o godzinie 11:12. 

  

 Protokołowała:                                                                                 Podpis Przewodniczącego obrad: 

Paulina Kucińska                                                                                Zbigniew Mikulicz 


